
Boderne Grundejerforening

Referat fra generalforsamling d. 28/7 - 24 kl. 10 på Kanns Hotel

1. Valg af dirigent (Steen Kildesgaard)

2. Beretning om foreningens virksomhed (Beretningen godkendt – vil 
blive lagt på www.boderne-grundejer.dk 

3. Det reviderede regnskab fremlægges til godkendelse
Godkendt

4. Budget med årets kontingent fremlægges til godkendelse
Godkendt – kontingent fastholdes på 500 kr. 

5. Valg til bestyrelse, suppleanter og revisor

    Poul Ellehøj, Gunnar Tindborg, Erik Drejer og
      Hasse Larsen er genvalgt, revisor Ronald (Nalle) Hansen revisorsuppl.
      Laila Buhl Madsen. Nuværende konstituering fortsætter.
      Best.medl. er valgt for 2 år, suppleant og revisor+suppl. er valgt for 1   
      år.   

6. Roseprisen – Arne Ipsen for utrættelig hjælp med veje, roser o.m.a

7. Indkomne forslag: ingen

8. Eventuelt: Elinstallatør Lars Funch Jensen orienterede om vores el-nets 
kapacitet i forbindelse med installation af elladere. Der er ingen grund til 
bekymring – Trefor vil opgradere transformerne, hvis de nuværende 
kapacitet nås.
Kvasbunkerne: Husejerne bedes vente med at fylde på til vi når oktober.
Miljøstationer: Mange uafklarede spørgsmål. Måske er placeringen 
allerede afgjort, da kommunen har erhvervet et grundstykke nord for 
Stærmose. Nr. 2 station kommer nok til at ligge på den nuværende P-plads.
Hastighed på veje: Husejere, der også er udlejere, bedes vejlede deres 
lejere om max. hastigheden på 30kmt og gerne 20kmt i skoven.

http://www.boderne-grundejer.dk/


Risiko for oversvømmelse v. indkørsel til skoven: Bestyrelsen vil drøfte 
med de berørte ejere, hvordan der renses op og etableres en rørunderføring
i vejen.
Vindmølleinstallation på havet: Et medlem rejste spørgsmålet om 
foreningen burde have gjort indsigelse over for projektet. Bestyrelsen har 
valgt ikke at gøre indsigelse, da vi ikke mente at, det var relevant for vores
mandat.

Ref. Poul


